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Ristiinan kehittämisyhdistys Hönkä ry:n hallituksen kokous 2022 

Aika: 23.2.2023, klo 17 

Paikka: Sotakoulu + teams 

Läsnä: Miia Koppi, etäyhteydellä 

 Kirsi Olkkonen, pj 

 Marjo Särkkä, sihteeri 

 Sami Hilonen 

 Minna Urpilainen (varajäsen) 

 Harri Hyyryläinen, etäyhteydellä (varajäsen) 

 Aki Karjalainen, etäyhteydellä (varajäsen) 

Poissa: Otto Ravantti, Ville Hokkanen,  

Kutsuttuna: Tero Pöntinen, Marko Vuorinen ja Jorma Koppi 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Kirsi Olkkonen avasi kokouksen klo 17.08 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

Hyväksyttiin. 

 

5. Yhdistyksen taloustilanne 

Yhdistyksen tilillä on rahaa 2926,06 €. 

 

6. Yhdistyksen jäsentilanne 

Jäsenmäärään ei ole tullut muutoksia. Yhdistyksellä on siten 20 jäsentä, 17 

varsinaista ja 3 kannatusjäsentä eli jäsentilanne ennallaan. 

Tavoite nostaa jäsenmäärä edelleen n. 30:een. 

7. Saunan rakentaminen – jäsentapaamisen 10.2 ideat 

Kokoukseen kutsuttu Tero Pöntinen esitteli moduulivaihtoehtoa saunalle (kts. liite1). 

Moduulivaihtoehtoa kannatettiin ja Tero Pöntinen valtuutettiin jatkamaan 

moduulivaihtoehdon tarkempaa selvittämistä (mm. hinta, aikataulut, minimivarustus 

vs. talkootarve). 
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Marko Vuorinen (kutsuttuna) tähdensi, että ennen kuin mihinkään konkreettiseen 

edetään, tulee olla yhteydessä Mikkelin kaupunkiin ja Hannu Ahoseen 

(rakennustarkastaja). mm. tarvitaanko maaperätutkimus, esteettömyysvaateet 

saunalle jne. selvitettävä. 

8. Kotalaavun ympäristö 

Osuuspankilta haettiin siis rahoitusta Kotalaavun ympäristön viihtyisäksi 

tekemiseen. Rahaa ei myönnetty, mutta asiaa viedään kuitenkin eteenpäin, mm. 

Kimmo Hänninen lupautunut alustavasti suunnitteluavuksi. Seurataan erilaisia 

avustuslähteitä (mm. S-ryhmä, Säästöpankki jne.). 

9. Höngän uusi esite 

Aki laatinut uuden esitteen, jota pidettiin hyvänä. 

10. Osuuspankin kumppanuussopimus 

Hönkä ry:n hakemusta ei rahoitettu. 

11. Vuosikokous 

Vuosikokous sovittiin pidettäväksi 27.4.2023 klo 17, paikka vielä avoin. 

12. Muut asiat 

Ei ollut. 

13. Seuraava kokous 

Seuraava kokous on to 16.3.2023 klo 17 Teams-etäyhteydellä.  

14. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 18.15. 

 

Ristiinassa 23.2.2023 

 

 

Kirsi Olkkonen 

puheenjohtaja 

 

Marjo Särkkä 

sihteeri 

 

 

 

 



Saunamoduuli
Ajatuksia kevytrakenteisesta yleisestä saunasta

20.2.2023

LIITE 1



Suunnittelu
• Kevytperustus; esim. teräspilarit
• ”Talvilämmin”. Viemäröinti.
• Saunatila 8-10 hlöä. Erilliset pesu/pukutilat naiset ja miehet. WC.
• Realisoitavissa tarvittaessa muuhun käyttöön. Suunnittelun

lähtökohta, että toimii erillisinä ”yksikköinä”.
• Esteettömyys oltava. Saunaan ulkoa käynti ok. Kaksi kiuasta. Vaatii

rakennusluvan.
• Aikataulu: Menee syksyyn 2023 aikaisintaan.
• Rahat: Veejakaja, oltava tarkat suunnitelmat. 100 k€. Hinnat ja

kilpailutus 3 toimijaa.
• Sponssiselvitykset. Oltava ensin suunnitelmat ja piirrustukset.



Plan eteenpäin

• Mikä minimi mihin asti Modulaspace toteuttaa?
• Sisältä mahdollisimman pitkälle heidän kautta. Voi räätälöidä

perusmateriaaleihin -> esim. väliseinä rungot, ovet, ikkunat, liuku-
oviratkaisut. Viemärit, sähköistys.

• Moduuli n. 15-20 k€ perusasiat kasassa. Kaikki neljä seinää ummessa.
• Yritetty saada hintaa pelkästä tyhjästä modulista.

• Tekevät hahmotelman mitä voisi olla.
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